



親子旅行：西貢鹽田梓風味海鮮宴一天遊

- 日期：2023年4月30日(星期日)
費用：每位180元(原價為320元，由本會津貼每位140元，只限學生及直系親屬[父母、兄弟姊妹]共四名，其他親屬須繳全費320元。)
名額：60人(先到先得，額滿即止)
集合時間：上午8:15
集合地點：學校門口大堂

行程簡介：

- 8:30 乘旅遊巴士出發前往九龍寨城公園九龍寨城南門遺蹟及衙門
9:15 乘旅遊巴士出發前往西貢區
10:00 遊覽西貢鹽田梓“環島遊”【教堂及鹽田遺址】*包往來西貢街渡費用
12:30 米芝蓮最佳食府之一西貢全記海鮮酒家用膳(西貢風味宴)每席12人
13:30 遊覽西貢火山探知館及市集自由活動
14:15 乘街渡往橋咀島漫步遊覽(欣賞特色地貌，菠蘿石及連島沙堤)
*包往來西貢及大橋咀島街渡
16:00 乘街渡往西貢區
16:30 乘車返回學校解散【約17:00返抵集合地點解散】

報名方法：參加者請於2023年3月7日(星期二)至3月14日(星期二)將回條及費用交到校務處(本會將發收據以作證明)。不參加者請於3月14日(星期二)或之前將回條交予班主任。

家長教師會親子旅行回條

本家庭 將會有 _____ 人 參加「西貢鹽田梓海鮮宴一天遊」
 將不會

參加者姓名及與學生的關係：

1 _____ (學生) 2 _____ () 3 _____ ()

4 _____ () 5 _____ ()

學生姓名：_____ 班別：_____ () 家長姓名：_____

家長聯絡電話：_____

二零二三年 _____ 月 _____ 日

家長簽署：_____



Family Trip – Sai Kung Yim Tin Tsai Seafood Feast Day Tour

Details of the Family Trip are as follows:

Venue: Sai Kung Yim Tin Tsai

Date: April 30, 2023 (Sunday)

Cost: \$180 per person (original price \$320, subsidized by the PTA at \$140 per person, limited to students and their immediate family members (parents, siblings) up to four persons, other relatives need to pay the full price of \$320.)

Capacity: 60 persons (first-come-first-served basis)

Assembly time: 8:15 am

Assembly location: School entrance lobby

Itinerary:

8:30 am: Departure by tour bus to Kowloon Walled City Park

9:15 am: Departure by tour bus to Sai Kung District

10:00 am: Visit Yim Tin Tsai in Sai Kung for an "Island Tour"

*Including round-trip Sai Kung Ferry fare

12:30 pm: Enjoy a meal at Sai Kung Chuen Kee Seafood Restaurant, one of the best Michelin-rated restaurants

1:30 pm: Visit Sai Kung Volcano Discovery Centre.

2:15 pm: Take a ferry to the Sharp Island (explore the unique landforms, Pineapple buns, and the Tombolo)

*including round-trip Sai Kung and Sharp Island Island Ferry fare

4:00 pm: Take a ferry back to Sai Kung District

4:30 pm: Return to the assembly location and dismiss (around 5:00 pm)

Registration Method:

Please submit the reply slip and payment to the school office from March 7, 2023 (Tuesday) to March 14, 2023 (Tuesday) (a receipt as proof will be issued). For those who do not wish to participate, please submit the reply slip to the class teacher by March 14, 2023 (Tuesday).

Reply Slip for “PTA Sai Kung Yim Tin Tsai Seafood Feast Day Tour”

Reply: I,	of _____(number of participants), will	participate in the Sai Kung Yim Tin Tsai Seafood Feast Day Tour
	<input type="checkbox"/> will not	

Relationship with student :

1 _____ (student) 2 _____ () 3 _____ ()

4 _____ () 5 _____ ()

Parent Name: _____ Parent Signature: _____

Parent’s Contact Number: _____

Student Name: _____ Class: _____ () Date: _____